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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikortól tervezik ritkítani a H7-es csepeli HÉV 
járatait?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A vg.hu  portálon  található  „Mostantól  kevesebb  HÉV közlekedik  a  szentendrei  és  a  ráckevei
vonalakon is„ című cikkben arról írnak, hogy „több HÉV-szerelvény vár javításra, felújításra, mint
amennyire az összes járat forgalomba adásához szükség volna.”:

„Tavaly  év  végén a MÁV-HÉV azt  közölte,  hogy január 8-tól  „a forgalomba adható járművek
darabszámának változására tekintettel, a rendelkezésre álló kapacitások pontosabb és hatékonyabb
elosztása  érdekében  változik  a  H5-ös  és  a  H6-os  HÉV munkanapokon  érvényes  menetrendje”,
vagyis hétfőtől ritkított menetrenddel közlekedik a HÉV a szentendrei és a ráckevei vonalakon.”

 

Kérdezem Önt:

Mikortól tervezik ritkítani a H7-es csepeli HÉV járatait?

 

Budapest, 2024. január 14.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció


